
Delo v novih
pogojih

Izteka se osmi mesec delo-
vanja skupščine na delegat-
skih osnovah. V tem času smo
že dobili nekaj izkušenj iii
prebrodili začetne težave dela
skupšoine na navih načeldh. Na-
mesto 50 odbornikov in dvo-
domnega sistema skupščine
dmamo sedaj trodomno skup-
ščdno z 2.583 delegatd zbora
združenega dela, 139 delegati
zbora KS s flek&ibilmim man-
datom in 30 delegati družbeno
političnega zbora s stalnim
mandatom. Skupščina je v le-
tu 1974 mimo reševanja teko-
čih gospodarskih m družbenih
vprašanj posvečala posebno
skrb organizaoijski utrddtvi de-
lovanja delegatskega sdstema.
Na prvih dveh sejah smo spre-
jeli več odlokov tn sklepov, ki
so omogooili organizacijsko
konstituiranje skup66inskih or-
ganov, sprejet pa je bdl tudi
program dela skupščine. iz-
vršnega sveta in upravnih or-
ganov oboine za čas do konca
leta 1974. Zaradi izmenjave iz-
kušenj - in vsklajevanja delov-
nih. programov je bilo vzpo-
stavljeno sodelovanje z mestno
skupšdino ter z občinskimi
skupščinami. Usklajevalno de-

lo z mestao skupščino prihaja
predvsem pri sprejemanju od-
lokov, ki so v pristojnostd me-
sta: cene storitev raznih ko-
munalnih. podjetij, 10 letni
program razvoja izgradnje oest
na območju Ljubljane, odlok
o prlspevku za uporabo mest-
nega zemljišča itd., torej vpra.
šanj, ki so skupnega pomena
za celotno mesto. ' Občdnsko
skupščino zastopa v mestni
skupščini 7 skupin delegatcrv,
v katerih je vključenih 134 de-
legatov.

Med' pomembnimi vsebdnski-
mi vprašanjd o dosedanjem de-
lu skupščine ]€ bila obravnava
poročil o delu organov sklada
za gradnjo osnovnih šol in
vzgojno varstvendh zavodov,
piedlog družbenega dogovoTa
o izhodiščih za politiko in fi-
nanciranje vseh vrst in oblik
družbenih denarnih pomoei,
problemataka izvajanja davčne
politike in delo ter problemi
davčne uprave. Mimo navede-
nih vprašanj je bila posebna
skrb usmerjena tudd pripravam
na ustanovitev samoupravnih
interesnih skupnosti, ki se po
določiMh ustave enakooravno
vključujejo v skupščinski sd-

stem. Ustanovljerai sb bili ini-
oiativni odbord, ki so izvedli
vse vsebinske in organdzacijske
priprave za ustanovitev SIS za
področje izobraževanja, kultu-
re, zdravstvanega varstva, za.
poslovanja, pokojninsko inva-
lidskega za.varovan.ja, raaisko-
vanja, in socialrjega skrbstva.

Z izvolitvijo delegaoij SBS
je zaključeno organiziranje
vseh samoupravnih skupnosta
v obfiini po načelih nave usta.
ve. Tako je dana možnost de-
lovnim ljudem in občanom, da
v temeljih samoupravnnh skup-
nostdh neposredno ali preko
svojih delegatov . uveljavljajo
svoje družbeno ekonomske tn
politične pravice in obveznosta
določene z ustavo. Veliko po-
zomost posveda skupščina tu-
di organizacijskim vprašanjem
delovanja delegatskega sistema,
informiranju delegatov dvo-
smernemu pretoku informacij,
utrjevanju konferenc delegacdj
kot vmesnega člena v poveza-
vi delegaoij TOZD z zborom
združenega dela občine itd.
Želimo namreč, da bi bdM de-
lovni ljudje in občani čimbolj
informirami in s tem pridobili
dejansko možnost aktivnega
delovanja v delegacijah invpli-
vanja na oblikovarnje politike
v občinslci skupščind.

V letu 1975 nas čaka mnogo
nalog. Izvesti bo treba dokon-
čno oblikovanje in delovanje
celotnega skupščinskega "siste-
ma na delegatskih osnovah,
kar zahteva tudi ustrezno orga-
nissirano6t TOZD, KS in SIS.
V zveai s tem je skupščina že
imenovala statutarno komisi-
jo, M bo pripravila predlog
sprememb statuta občime, prav
tako pa bodo morale izpopol-
nita svoje statute tudi krajevne
skupnosti.

V skladu s smernicami drui-
beno ekonomskega razvoja
Slovenije za leto 1975 smo v
naši občini imenovali, posebno
delovno skupino izvršnega sve.

. ta, ki je skupaj s člani feomisd-
je za družbeno ekonomske od-
nose pri komiteju ob&nske
konference ZKS in v sodelova-
nju z oddelkom za gospodar-
stvo občine obiskala več de-
lovnih organizaoij in pripravi-
la oceno gospodarskih gibanj
v občani za obdobje januar-
september 1974. Naša pozor-
nost na tem področju' bo us-
merjena k uresničevanju skle-
pov 4. seje predsedstvfi ZKJ
in 10. seje predsedstva CK ZKS
glede nalog in odgovorno&ti
vseh družbenih dejavnikov pri
uresničevanju gospodarske sta-
bilizacije, boja za večjo pro-
duktivno&t dela, racionalno tro-
šenje sredstev v kar se vklju-
čuje tudi naš obftinski orbra.
čun za leto 1975. Pristopiti bo
treba k oblikovanju in utrdi-
tvi nove vloge krajevnib. skup-
nosti v skladu z določali usta.
ve, za kar bo treba razrešdti
vrsto vprašanj od izpopotaitve
statutov KS, do razčiščevanja
načina finanoiranja progra-
mov razvoja krajevnih skupno-
sti. Pri reševanju teh vprašanj
nam bodo v veiiko pomoč sta.
lišča s posveta iz ,)ulija 1974,
katerega je s predstavniki kra-
jevnih skuonnsti ore-p^i^rala
občinska konferenca SZDL.

Mnogo dela nas čaka tudi
pri dokončnem obldkovanju
občinskih skupščin samoupra-
vnih interesnih skupnostd in
njihovim povezovanjem z de-
lom skupščine obdine pred-
vsem v tistih zadevah, o kate-
iih. enakopravno odločajo zbo-
ri SIS in zbari skupščdne ob-
čine.

Potrebno bo realno -ocend.ti
skupno in splošnio porabo v
občini v letu 1974 na podlagi
katere bo možno pripraviW
realen program zdmženih de-
javnosti za leto 1975 usklajens
fanančnimi možnostimi. Se-
kretariat skupščine bo moral
zagotoviti vse organazacsLjsko
tehnične pogoje za nemoteno
delovanje delegatskega sdste-

ma, tako, da bodo na seyah
zborov skupščane pnihajala -
vprašanja, ptredlogi in mnenja
delegatov kot izvirni tateresi
vseh delovnih ljudi in obča-
nov.

Želim. u&pešno sodelovanje
občanov, njdhovih delegatov in
vseh samouipnavniih in družbe.
nopolitičnih orgamdzacij prt ure-
smčevanju načel nove ustave,
ter srečno novo leto!


